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Komise pro školství 

 Rady města Úvaly 

Zápis z řádného jednání  

komise pro školství č. 1/2023 

Termín  11.1.2023 od 18 hodin 

Místo  MěÚ Úvaly,  Arnošta z Pardubic 95, Úvaly 

 

Rozdělovník  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Bc. Jana Hájková,  

Mgr. Jana Krejsová, Mgr. Stanislav Trykar, Mgr. Michaela 

Nilsson Marečková, Lenka Košťáková, Kateřina Vašková,      

Ing. Jan Černý 

 

Přítomní členové  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Bc. Jana Hájková,  

Mgr. Jana Krejsová, Mgr. Michaela Nilsson Marečková, Lenka 

Košťáková, Ing. Jan Černý 

 

Omluveni 

 

Hosté 

                            

 

  Mgr. Stanislav Trykar, Kateřina Vašková 

 

 

Bc. Markéta Rydvalová, Petra Fuxová 

Zapisovatel  Jitka Hamouzová 

   

 
Stav přítomných: 7+ 2 hosté +  zapisovatel  

 

Program jednání  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Seznámení členů, stanovení termínů schůzek 

3. Aktuální informace o svazkové škole 

4. Informace ředitelů školských zařízení 

5. Výroční zprávy školských zařízení  

6. Vzdělávání učitelů, zapojení do MAS  Brandýsko 

7. Den učitelů 

8. Diskuse, různé, závěr 
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Ad 1) Zahájení, schválení programu jednání 

Ad 2) Seznámení členů, stanovení termínů schůzek 

Předsedkyně komise D. Poláková přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem 

jednání. Došlo k představení jednotlivých členů komise, jednání komise se jako host bude 

účastnit radní pro oblast školství pí. Petra Fuxová. Předsedkyně komise poděkovala 

ředitelům za spolupráci při vzdělávání ukrajinských uprchlíků – dětí i dospělých.  

Přítomní se shodli, na termínu schůzek komise – středa od 17 hodin. 

 

Ad 3) Aktuální informace o svazkové škole  

Dnešního jednání se jako host účastnila starostka města Bc. Markéta Rydvalová. Poděkovala 

přítomným ředitelům za jejich práci, seznámila přítomné se záměry, které má vedení města 

v oblasti školství. Informovala o svazkové škole:  

Budeme žádat o příspěvek na provoz z RUD, je zrušeno zadávací řízení na projektanta 

z důvodu napadení u ÚOHS. Vzhledem k termínu pro podání žádosti bylo rozhodnuto, že 

bude soutěžen projektant dokumentace pro změnu územního rozhodnutí zvlášť. MŠMT 

doporučilo soutěžit další stupně projektové dokumentace (stavební povolení a prováděcí 

dokumentaci) společně se zhotovitelem stavby metodou „žlutý fidic“. 

Město čeká na rozhodnutí o přidělení dotace na přístavbu MŠ Bulharská pro cca 50 dětí. 

 

Ad 4) Informace ředitelů školských zařízení  

MDDM 

Ředitelka informuje získání financí  z  projektu s názvem  MDDM Šablony OP JAK. Projekt je 

zaměřen na osobnostně sociální rozvoj pracovníků ve vzdělávání a zejména na inovativní 

podporu vzdělávání účastníků zájmového vzdělávání.  

Výše dotace 2 196 250 Kč, bez vlastního podílu financování.  MDDM se zapojil do projektu 

Darujte kroužek dětem, sociálně slabí mohou  získat až 2000 Kč. 

V letošním roce oslaví MDDM 35 let od svého vzniku, plánují mnoho různorodých akcí. 

V současnosti MDDM navštěvuje 988 dětí a dospělých v 95 kroužcích. 

Ředitelka nabízí řediteli ZŠ po dobu rekonstrukce školy možnost využit v dopoledních 

hodinách část prostor v MDDM pro výuku. 

 

18.40 odchází Mgr. Krejsová 

 

MŠ Úvaly 

Ředitelka MŠ informuje o zvýšení školného od 1.9.2022 na 770,- Kč, bylo zvýšeno i stravné. 

Nově využívají aplikaci Naše MŠ (obdoba Bakalářů), pomocí této aplikace komunikují s rodiči. 

Od září 2023 plánuje MŠ využití dalších modulů programu Správa MŠ pro elektronickou 

třídní knihu (možnost propojení s aplikací Naše MŠ pro rodiče v oblasti omlouvání apod.)  

MŠ se zapojila do projektu pohybových dovedností Se sokolem do života. MŠ je zapojena do 

Šablon III a OP JAK, zde je možno získat až 1 mil, Kč na projektové dny a vzdělávání 

pedagogů.  

Aktivně se účastní pracovních skupin MAP Brandýsko (nyní: financování, čtenářská a 

matematická gramotnost, pro další období se plánuje zaměřit na skupiny předškolního 

vzdělávání a financování, které lépe odpovídají potřebám problematice mateřských škol). 
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V rámci efektivnějšího využití programu OP JAK, spouští od září 2023 i projekt 

EVVO (Environmentální vzdělávání, výchova a osvěta) 

 

ZŠ  

OBLAST VZDĚLÁVÁNÍ: 

 Naplňování koncepce školy 

o Sdílení zkušeností, intenzivní další vzdělávání pedagogů, podpora jazykového 

vzdělávání učitelů a žáků, společné odlehčující projekty napříč školou, podpora 

pedagogů a moderní výuky 

o Inventura výuky matematiky 

o Intenzivní podpora robotiky a programování ve výuce, zajištění pomůcek a 

školení pro pedagogy 

o Teambuildingové aktivity zaměstnanců 

 Organizace SCIO testování žáků  

 Testování Mensa 

 Zapojení školy do projektů a dotací:  

o dotace na doučování 

o dotace na digitální pomůcky 

o snižování digitální nerovnosti  

o spolupráce s organizací Women for Women (financuje obědy pro děti, jejichž 

rodiče si je nemohou dovolit) 

o zdravý projekt Ovoce do škol  

o 2 granty pro adaptační skupinu pro ukrajinské děti 

o projekt MAP II 

o Šablony OP JAK (snaha získat dotaci přes 7 mil.) 

o Erasmus+ (programy EU pro učitele i žáky podporující zahraniční mobilitu - jen 

pro děti jsme v červnu získali 424 807,64,- Kč) 

 Výjezd pedagogů v létě 2022 do Irska  

 Školení pro všechny pedagogy: PhDr. David Čáp, Ph.D., téma efektivní komunikace 

 Propagace školy v médiích (reportáž na TV Prima – Halloween) 

 Spolupráce s MDDM - Vesmírné dny organizované ESA ESERO (Evropská vesmírná 

agentura) 

PROVOZNÍ OBLAST A MODERNIZACE ŠKOLY 

 Spolupráce při podání dotace MMR na rekonstrukci budovy A 

 Výměna oken budovy D i budovy E a oprava fasády budovy D 

 Spolupráce při přípravě a otevírání svazkové školy v Jirnech 

AKTIVITY SPOJENÉ S POMOCÍ V RÁMCI UKRAJINSKÉ KRIZE 

 Prázdninový kemp pro ukrajinské děti 

 Ukrajinské překladatelky pro adaptační skupinu 

 Podpora výuky českého jazyka 

 Zapojování dětí do běžných tříd 

 

Podnět – dětí ze ZŠ nosí těžké tašky, ředitel projedná  problematiku s kolegy na poradě  
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Svazková ZŠ Povýmolí 

Ředitelka informuje přítomné – v září přihlášeno 22 dětí, postupně ubývaly, v současné době 

školu navštěvují 4 české a 4 ukrajinské děti. ZŠ již má svůj web a  facebook. Ve škole proběhl  

Den otevřených dveří, který navštívili rodiče 15 předškoláků. Uspořádali Vánoční kreativní 

dílničku, zúčastnily se i děti z okolí.  Aktivně budou propagovat školu v měsíčníku Život Úval, 

aby přilákali nové prvňáčky k zápisu.  

 

 

Ad 5)  Výroční zprávy školských zařízení  

Členové komise se seznámili s výročními zprávami jednotlivých školských zařízení za školní 

rok 2021/2022.  

 

Usnesení č. 1/2023 

Text usnesení Výsledek hlasování 

Členové komise berou na vědomí výroční zprávy 
školských zařízení Základní škola Úvaly, Mateřská 

škola Úvaly, příspěvková organizace a Městský dům 

dětí a mládeže Úvaly, příspěvková organizace za 

školní rok 2021/2022  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Ad 6)  Vzdělávání učitelů (podle požadavků školských zařízení, zapojení do MAS  

Brandýsko 

Členové komise diskutovali nad možnostmi vzdělávání pedagogů a zapojení jednotlivých 

školských zařízení do MAS Brandýsko. 

 

 

Ad 7)  Den učitelů 

D. Poláková prověří možnost  konání akce v sokolovně,  po zkušenostech bude na programu 

hospodský kvíz (cca 20 min), následovat bude volná zábava.  Garant výzdoby J. Hájková, víno 

zajistí P. Fuxová, D. Poláková domluví občerstvení s p. Martinákem.   

 

 

 

Ad 8)  Diskuze, různé, závěr  

Příští jednání komise se bude konat ve středu 22.2.2023 od 17 hodin v budově MŠ Kollárova 

1260. 

Jednání ukončeno v 20.45 hodin. 

 

Zapsala: Hamouzová 

 

 

Mgr. Dana Poláková, předsedkyně  komise ……………………………                   


